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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

ln de bestrijding van het coronavirus is het handhaven van de 1,5 meter richtlijn een belangrijke taak.
Deze taak rust voor een groot deel op de schouders van onze BOAs. Naast de verhoogde werkdruk,
worden zij echter ook met regelmaat bedreigd bij het aanspreken van diverse groepen en zeer recent
(incident 9 apriljl.) zelfs fysiek mishandeld. De Roosendaalse Lijst vindt dit onacceptabel en heeft al
voor deze corona-crisis diverse keren aangedrongen op het gebruik van bodycams. Dit om de
veiligheid van onze BOAs te verhogen. Het antwoord hierop was steeds positief maar het moest
volgens het college wel onderzocht worden voor onze gemeente. Nu de onveiligheid voor onze BOAs
toeneemt en steeds meer gemeenten posítieve ervaringen hebben met het gebruik van bodycams,
hebben wij de volgende vragen:

Merkt u ook dat BOAs bij het handhaven van de 1,5 meter richtlijn geregeld te maken krijgen
met bedreigingen en zelfs geweld? Graag een toelichting.
Wat doet u momenteel om ervoor te zorgen dat onze BOAs veilig hun werk kunnen doen?
Kunt u aangeven welke stappen u inmiddels heeft gezet in het onderzoeken van de
mogelijkheden om bodycams in te zetten voor onze BOAs en rondom eventuele andere
beschermende middelen (zoals pepperspray)?
Bent u bereid het proces om BOAs uit te rusten met bodycams (al dan niet als experiment) te
versnellen gelet op het groeiend aantal onveilige situaties rondom het handhaven van de 1,5
meter richtlijn?
Wanneer veruvacht u, rekening houdend met het bovenstaande, definitief uitsluitsel te kunnen
geven op het al dan niet inzetten van bodycams voor onze BOAs?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

René van Broekhoven, Eric de Regt en Peter Raijmaekers

Namens de fractie van Roosendaalse lijst,

Rene van Broekhoven
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Alvorens uw vragen te beantwoorden kan ik u het volgende melden

Sinds de uitbraak van de COVID-19 crisis werken de Boa's van de gemeenten Halderberge, Rucphen
en Roosendaalsamen en bemensen zijdagelijks van 13.30 tot 22.00 uur drie surveillancevoertuigen,
die het toezicht voor hun rekening nemen. De gemeente Moerdijk sluit binnenkort bij deze
samenwerking aan. Mooi dat juist in deze moeilijke tijd deze samenwerking tot stand is gekomen

waarbijzoveelwerk ligt bij de handhavers. Goede samenwerking met de politie is hierin belangrijk.

lk beantwoord uw vragen als volgt:

1. Ja, dat heb ik helaas moeten constateren. lk betreur het ten zeerste dat er sprake is van
bedreiging en geweld tegen onze Boa's. lk acht dat buitengewoon onfatsoenlijk en accepteer
dit gedrag niet.

2. Met de politie heb ik hierover afspraken gemaakt. Onze Boa's zijn aangemeld via het C2000
systeem en staan daarmee direct in contact met de meldkamer. Daarnaast nemen zij dagelijks
deel aan de politiebriefing. Ook hebben we gezamenlijk bepaald welke instantie op
bepaalde locaties toezicht houdt. Daarnaast hebben de gemeente Rucphen en de politie

bodycams aan onze Boa's beschikbaar gesteld.

3., 4. en 5.

Direct na mijn aantreden heb ik de toezegging opgepakt voor ondezoek naar toepassing van
bodycams. Zoals hierboven vermeld hebben we tijdelijk de beschikking over bodycams van de
gemeente Rucphen en de politie. lnmiddels hebben we in de Basisteamdriehoek Roosendaal
(Halderberge, Moerdijk, Roosendaal en Rucphen) besloten tot de aanschaf en gebruik van bodycams
voor de Boa's van de vier gemeenten. Voor Roosendaal zijn vier bodycams beschikbaar. Deze
bodycams zullen voor 1 juni 2020 in gebruik genomen kunnen worden.

lk vind oprecht dat Boa's het zonder geweldsmiddelen zouden moeten afkunnen. Tegelijkertijd zie ik
dat dit in deze samenleving onmogelijk wordt. We moeten of beter kijken naar de taken van onze
Boa's en ons afuragen of ze wel moeten handhaven op bepaalde vraagstukken, of naar hun

instrumentarium.

Momenteel is er een landelijke discussie gaande over geweldsmiddelen. Als Basisteamdriehoek
Roosendaal wachten wij het standpunt van de minister af. ln tussentijd wordt door onze
gebiedsofficier van justitie - in samenspraak met de politie - een advies voorbereid met betrekking tot
het toekennen van geweldsmiddelen. Tot slot meld ik u nog, dat binnen het arrondissement Zeeland -
West-Brabant geen enkele gemeente is waar aan Boa's geweldsmiddelen zijn toegekend.

lk vertrouw erop voldoende te hebben geïnformeerd.

Ho

J van Midden


